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Referat. 

Johannes bød velkommen til de 127 medlemmer og præsenterede klubbens 
bestyrelse. 

Bestyrelse:  

Johannes K. Frederiksen (formand),  

Niels Malta Rousing,  

Gustav Rømer (næstformand og kasserer),  

Bodil Rasmussen - fraværende pga. sygdom, 

Keld Mortensen, (sekretær). 

 

 

1. Valg af dirigent. 

Bit Jensen, som bestyrelsen havde bedt om at være dirigent, havde meldt afbud på grund af sygdom. 

Bestyrelsen vil derfor foreslå Malta som dirigent. Malta blev valgt, da der ikke var andre forslag. 

Malta takkede for valget. 

Malta konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt i forbindelse med udsendelse af 
forårsprogram og dermed var fristen ifølge vedtægt §4a overholdt. Dagsordenen er i 
overensstemmelse med vedtægt §5. 

Dirigenten konkluderede generalforsamlingens lovlighed. Der var ikke bemærkninger fra 
medlemmerne. 

 

2. Valg af referent og stemmetællere. 

Som referent blev valgt Keld Mortensen. 

Med hensyn til stemmetællere foreslog Malta, at vi venter med dette og vurderer behovet herfor. 

Malta oplyste samtidig, at vedtægt §4g siger, at afstemning skal være skriftlig, hvis det forlanges. 

Der var ikke indsigelser hertil. 

 

3. Bestyrelsens beretning for året 2023 til godkendelse. 

Malta gav ordet til formanden. Johannes aflagde beretning, jf. særskilt dokument. 

Der var spørgsmål fra Kurt Neumann angående annoncer i Melfar-Posten og Fyns Stiftstidende. Kurt 
mente ikke, at der var behov herfor. Formanden kunne oplyse, at annonceringen er gratis for klubben. 
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Der var ikke flere spørgsmål. Beretningen blev herefter godkendt af samtlige deltagere. 

 

4. Forelæggelse af årsregnskab for 2023 til godkendelse. 

Malta gav ordet til kasserere Gustav Rømer. Årsregnskabet vedlægges som særskilt dokument. 

Årets resultat var et underskud på kr. 14.138. Ved årets udgang udgjorde klubbens egenkapital kr. 
106.613.  

Der blev samtidig redegjort for budget for 2024, som udviste et underskud på kr. 5.000. 

Malta kommenterede årsregnskabet og konkluderede, at klubben har en solid økonomi. 

Der blev herefter åbnet for spørgsmål.  

Der var spørgsmål angående årsagen faldet i kontingentindtægter, når antallet af medlemmer ikke var 
faldet. 

Spørgeren fik ikke umiddelbart noget svar, men dirigenten lovede, at referatet vil indeholde redegørelse 
for faldet fra 2022 til 2023. 

Herefter blev årsregnskabet godkendt af samtlige fremmødte medlemmer. 

NB. 

Forklaringen på faldet i kontingenter skyldes, at der i 2022 regnskabet er ekstra indtægtsført kr. 8.100 
under kontingenter. Beløbet er opsummering over en årrække af indbetalinger fra medlemmer, som 
ikke har deltaget i de pågældende aktiviteter eller betalt dobbelt, men hvor det ikke har været muligt at 
gennemføre tilbagebetaling. 

 

5. Behandling af indkomne forslag samt fastsættelse af kontingent. 

Bestyrelsen har ikke modtaget forslag til vedtægtsændringer fra medlemmerne. 

Bestyrelsen havde derimod forslag om, at klubbens generalforsamling afholdes i februar måned i 
stedet for i april kvartal – jf, vedtægt §4. 

Forslaget begrundes med, at i 2023 blev kontingentbetalingen fastsat af bestyrelsen til at ske senest 
den 31. januar i modsætning til tidligere år i løbet af januar kvartal. 

Dirigenten spurgte, om der var kommentarer til bestyrelsens forslag, hvilket ikke var tilfældet. 

Dirigenten foreslog, at afstemningen afvikles ved at spørge, om der var nogen, som stemte imod 
forslaget, hvilket ikke var tilfældet. 

Malta erklærede derfor forslaget vedtaget med samtlige tilstedeværende medlemmer. 

Efter påmindelse erklærede Malta, at bestyrelsens forslag til kontingent var uændret. Der var ikke 
bemærkninger hertil, hvilket medfører uændret kontingent for 2025 på kr. 50. 
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6. Valg af formand (formand vælges i ulige år).  

Dette punkt er ikke aktuelt i år. 

 

                   7a. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

På valg er Niels Malta Rousing og Bodil Rasmussen. Malta genopstiller ikke. Bodil Rasmussen er villig 
til genvalg. 

Formanden oplyste herudover, at Bente W. Petersen var villig til valg til bestyrelsen. 

Dirigenten spurgte, om der var andre kandidater, hvilket ikke var tilfældet. Dermed var Bodil og Bente 
valgt. 

Bestyrelsen havde ikke forslag til suppleanter. Dirigenten spurgte forsamlingen om forslag. Efter nogen 
tid meddelte Sanne Juhl, at hun var villig til at være suppleant. 

Da der ikke var flere kandidater, konkluderede dirigenten, at der kun blev valgt en suppleant. 

 

                    7b. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Som revisor blev valgt Jens Erik D. Jensen og Tommy Hansen. Som revisorsuppleant blev valgt Kurt 
Neumann. 

 

                    8. Eventuelt. 

Dirigenten spurgte om der var spørgsmål til bestyrelsen. Det var ikke tilfældet. 

Malta betragtede sit job som dirigent afsluttet og gav ordet til formanden. 

 

Formanden takkede dirigenten og de afgående revisorer. Herudover takkede formanden Malta og Tove 
for det store arbejde gennem de sidste 20 år. 

Der var ligeledes en tak til de øvrige bestyrelsesmedlemmer for godt samarbejde. 

Dermed var generalforsamlingen for 2024 slut. 

 

Referent    Godkendt af dirigent 

      

Keld Mortensen   Niels Malta Rousing 
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